
Č. j. 5/2023       V Zábřehu 31.5. 2023

Z Á P I S  č í s .  5 / 2 0 2 3

ze zasedání výboru MO ČRS Zábřeh v Rybářském domě Hedva dne
31. května 2023

Přítomni: Jan Indra, Jaroslav Hampl, Jan Kristen, Miroslav Crhák, Pavel Líčeník, Martin Veselý, Martin Stibal, 
Karel Strouhal

Omluveni:  Jiří Daněk,  Milan Kochwasser

Dozorčí komise: Zdeněk Geprt
Host: Volek

Program:
1. Projednání a rozdělení korespondence
2. Kontrola plnění úkolů a usnesení
3. Projednání organizačních záležitosti, diskusní připomínky
4. Závěry a úkoly

1. Projednání a rozdělení korespondence
S korespondencí jsou všichni členové výboru seznámeni elektronicky průběžně po jejím obdržení.

2. Kontrola plnění úkolů a usnesení
Rozšíření klubovny – přístavba garáže – Stibal, trvá
Pravidelně (nejlépe čtvrtletně) odvádět pokladnu – Strouhal, trvá
Převzít od p. Drapače klíče a razítko MO – Veselý, trvá
Poptat materiál na opravu cesty kolem RCHZ v Hněkově – Líčeník, Indra, trvá
Zajistit revizi agregátu pro lovení + výměna oleje – Crhák, Hampl, splněno
Servis traktůrku na sečení a křovinořezu – Stibal, splněno
Prověřit možnosti mobilního rozhlasu pro naši MO – Veselý, Stibal, Indra, trvá 

3. Projednání organizačních záležitosti, diskusní připomínky
Volek: Požádal výbor, aby mohl jako výrobce lodí testovat své výrobky na Nemilce. Přístup by mu vyhovoval
ze zátoky pod kravínem v Nemili. Testování lodí by probíhalo během roku nahodile při kompletaci člunu.
Výbor souhlasí za určitých podmínek, mj. aby pro pohyb po přehradě využíval především prostor v zákazu
lovu ryb u hráze nebo aby testování probíhalo spíše dopoledne ve všední dny. 

Veselý: S p. Jílkem řešil nefunkční importu dat z Ostravy v programu Rybí profesionál 17. Přes různé rady se
nepodařilo import zprovoznit. Data o úlovcích za loňský rok tak bude nutné získat spoluprací s ÚS Ostrava
případně jinou MO ČRS. 

Indra: Účastnil  se  konference  v  Ostravě,  kam  byl  delegován  členskou  schůzí.  Výbor  byl  seznámen  s
průběhem jednání,  mimo jiné  bylo  schváleno celoroční  hájení  lipana v  celém kraji  pro rok 2024.  Poté
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požádal o stanovení termínu pro sečení Postřelmova a Lupěného. Nakonec dal hlasovat o přijetí nového
člena (p. Nosek) – výbor jednohlasně schválil. 

Kristen:  Naše revíry budou osazeny novými cedulemi s označením revírů a případně dalšími dodatkovými 
cedulemi. Dále zajistil vesty pro ubytované na Nemilce, kteří mají možnost používat člun na přehradě. 

Stibal: Obeslal stavební firmy s poptávkou na realizaci rekonstrukce klubovny, zatím došly téměř výhradně 
jen zamítavé odpovědi. 

Hampl:  O víkendu proběhnou závody v LRU muška na pstruhové Sázavě a Březné 3.-4.6.2023, revíry jsou 
po celý víkend pro rybáře hájeny – informace jsou na našem webu. Revír Březná 1A bude upuštěný celý 
letošní rok kvůli rekonstrukci jalového přepadu, termín rekonstrukce zatím nebyl stanoven. V polovině 
května byl dovezen tlousť - 300000 ks plůdku, vysazen do přehrady Jedlí. Dále byl vysazen kapr – pro konání
rybářských závodů mládeže 2 metráky do revíru Leština a 3 metráky do revíru Lupěné 1A. Vysazen byl dále  
lipan - 1300 ks. MO Šumperk a Uničov si odebrali od nás  dohromady 300 kg PD do svých pstruhových 
revírů, naše pstruhové revíry Sázava 2P a Březná 1 byly osazeny 147 kg PD. 
Nakonec hospodář seznámil výbor se situací ohledně násady kapra, neboť si rybáři stěžují, že letos ještě 
nedošlo k vysazení kapra. Už od loňského roku je problém sehnat zdravou solidní rybu. Do poloviny května 
2023 nevysazoval Šumperk, Loštice ani Mohelnice. Kapra bereme většinou z Litomyšle, protože víme o 
kvalitě tamních ryb. Kapr se na jaře loví na rybnících za plného stavu vody, kdy se ryba stahuje nad síť na 
zakrmené místo. A pokud ryba nepřijímá potravu např. z důvodu nepříznivého počasí, není způsob, jak 
kapra slovit. V Litomyšli tedy máme rybu objednanou cca od března, jakmile naloví kapra a budeme moci 
nějakou rybu získat, ihned ji odebereme a vysadíme. Hospodář je ve spojení i s dalšími produkčními 
rybářstvími, všude však platí, že kapra je nedostatek.

4. Závěry a úkoly
Objednat sečení Hrabišína a Bohutína – Indra
Zveřejnit na webu (a poslat SMS) ohledně sečení Lupěného 10.6. od 7:00 hod. - Veselý, Stibal
Pozvat p.  Machalu na příští výborovou schůzi kvůli zamýšlenému rozšiřování CHKO – Veselý, Indra

Termín příští výborové schůze je ve středu 28. června 2023 v 18.00 hodin na klubovně v     Hedvě.  

Zapsal: Martin Veselý
Schválil: Jan Indra




